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L’Escola d’Enoturisme de Cata-
lunya de Vilafranca va ampliant 
curs a curs la seva implantació 
i el seu abast geogràfic i acadè-
mic. Entre els alumnes de l’ac-
tual curs 23/24 hi trobem tres 
estudiants arribades des de 
Geòrgia.
Nino Koblianidze i Elene Turd-
ziladze, ambdues de la capital, 
Tbilisi, i Ana Janianshvili, de la 
petita ciutat de Sagarejo, a la re-
gió de Kakheti, estan estudiant 
enoturisme a Vilafranca atre-
tes per l’oferta del centre i pel 
prestigi que ja s’ha fet lluny de 
les nostres fronteres el Penedès 
vitivinícola.
Geòrgia és també un país de tra-
dició vitivinícola, amb regions 
com la de Kakheti, amb simili-
tuds amb el Penedès. “La tradi-
ció del món de la vinya al país 
està molt arrelada. Per a la nos-
tra gent gran, les vinyes són un 
tresor i les cuiden com a tal. La 
nostra responsabilitat és conti-
nuar amb aquest llegat”, explica 
Elene Turdziladze.

Bona escola
Resideixen a Coma-ruga i a 
Barcelona, però cada dia viuen 
la realitat vilafranquina tant a 
l’escola com en el seu contacte 
amb els companys i companyes 
i amb els professors i profes-
sores. “Hem vingut a l’Esco-
la d’Enoturisme de Catalunya 
perquè és un centre amb pro-
fessors de renom i amb un bon 
pla d’estudis”, assenyala Nino 
Koblianidze.
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De Geòrgia a Vilafranca per 
conèixer el món enoturístic
// EXPERIÈNCIA Tres georgianes estudien a l’Escola d’Enoturisme de Catalunya a Vilafranca

Geòrgia i la seva 
cultura del vi 
miŀlenària

La cultura vitivinícola de Ge-
òrgia és miŀlenària, però poc 
coneguda a Catalunya. L’any 
passat, el festival Most de Vi-
lafranca va escollir Geòrgia 
com a país convidat a l’edició. 
Aquella finestra va permetre 
començar a introduir-se en 
la realitat d’aquest país cau-
càsic fronterer amb Armènia, 
Rússia, Turquia i l’Azerbaidjan 
i amb costa al mar Negre. El 
país té quatre grans regions 
vinícoles (Kakheti, Imereti, 
Kartlia i Racha-Lechjumi). 
Només a Kakheti, amb ca-
pital a la ciutat de Telavi, es 
cultiva un 70% del vi georgià 
i cada poble de la regió té el 

seu propi vi. Al conjunt del 
país hi ha al voltant de 500 
varietats, xifres que posen 
de manifest la rellevància del 
sector.

Nino Koblianidze
Tbilisi

“Hem decidit venir a 
estudiar aquí pel bon 
ambient que hi ha”

“Els professors i els alum-
nes de l’Escola d’Enotu-
risme són molt amables 
i ens ajuden molt. Vàrem 
decidir venir a Vilafranca 
perquè sabíem que tro-
baríem bon nivell del pro-
fessorat. Ens han sorprès, 
això sí, els castells.”

Elene Turdziladze
Tbilisi

“Tractarem de contribuir 
a millorar el sector 
enoturístic de Geòrgia”

“A Geòrgia els estudis 
d’enoturisme encara no 
estan reglats. Ara mateix 
no sabem si tornarem o 
no al nostre país, penso 
que sí. Allà mirarem de 
contribuir amb el que es-
tem aprenent aquí.”

Ana Janiashvili
Sagarejo (Kakheti)

“La regió de Kakheti, d’on 
soc originària, és molt 
semblant al Penedès”

“Tots els georgians i ge-
orgianes estimem el vi i 
estem orgullosos d’una 
cultura de més de 8.000 
anys d’existència. Dins les 
nostres possibilitats, vo-
lem contribuir a difondre-
la arreu.”

Les tres estudiants georgianes de l’Escola d’Enoturisme de Catalunya | 3D8

A Geòrgia, ara per ara, els estudis 
d’enoturisme encara no estan 
reglats i, per tant, les tres geor-
gianes han buscat l’opció pene-
desenca per aconseguir un títol. 
No saben si tornaran al seu país a 
treballar o no, però, tal com ma-
tisa l’Elene, “el més probable és 
que sí. Volem donar a conèixer 
el potencial de Geòrgia i ajudar 

les empreses vitivinícoles del 
nostre país a tirar endavant i ar-
ribar als nivells de difusió que hi 
ha aquí”.
Kakheti és la regió natal d’Ana 
Janiashvili, que explica que “té 
semblances amb el Penedès pel 
que fa a paisatge, clima i terri-
tori”. “És una regió amb molts 
atractius on la cultura del vi 

forma part del dia a dia. Tenim 
vinyes centenàries i molts ra-
cons per descobrir. Jo sempre 
intento donar a conèixer la regió 
de Kakheti allà on vaig”, afirma.

Molt per aprendre
Les tres estudiants georgianes 
consideren que tenen “molt per 
aprendre del treball a les vinyes 
i la cultura del vi que existeix al 
Penedès”. “Jo, personalment, 
ja havia visitat Espanya anteri-
orment”, explica Elene Turzi-
ladze. “Estic estudiant castellà 
i venir a l’Escola d’Enoturisme 
de Catalunya també em serveix 
per anar millorant el meu nivell 
de l’idioma”. Per la seva banda, 
l’Ana i la Nino es comencen a de-
fensar en castellà, si bé encara es 
refugien sovint en l’anglès. I del 
Penedès, un missatge: “Els cas-
tells ens han meravellat”.

// PRESTIGI Han 
vingut a l’Escola 
d’Enoturisme de 
Catalunya pel nivell 
del professorat i pel 
prestigi del centre 
vilafranquí

// CONEIXEMENTS 
Valoren tornar 
a Geòrgia per 
aplicar els 
coneixements 
adquirits a 
Vilafranca


